
Referat FAU-videomøte Nordbytun ungdomsskole via Teams 

Tirsdag 1. desember 2020 kl. 1800 
 

 Dato:  1. desember 2020 

Til stede:  8a: Iris Sandvik 
8b: Katalin Kristiansen 
8c: Anne Grethe Ruud 
8d: Karin Jacobsen 
9a: Ane Ellingsen  
9c: Einar Nonstad  
9d: Fay Helene Rygge 
10c: Ingrid Haukelidsæter 
10d: Ann-Soffi Myhrer 
Rektor Annvor Hetlelid Sandvig 

Fraværende:  10a: Michelle Diebles-Larsen  
10b: Marit Olsen 
9b: Silje Lundmark  

Møteleder:  Annvor Hetlelid Sandvig 

Referent:  Ane Ellingsen 

 

Del I -  
rektor deltar 

Sak: 
 

Ansvarlig 

Sak 1 Konstituering av FAU for skoleåret 2020/2021 
- Einar er formell leder, men alle FAUs representanter går inn i roller, 

funksjoner og oppdrag 

 
FAU 

Sak 2 Informasjon fra rektor 
- Bærekraftcamp på 8. trinn neste uke 
- NP: Bedre lesere på 8. trinn, engelsk er OK og regningen skårer de dårligere 

på. 
Nedgang i «løft» fra 8. og 9. trinn fra tidligere år. Lærerne skal analysere 
tallene for å se på gode tiltak. 

- NP og elevundersøkelsen tas med til neste møte 

 
Rektor 
 

Sak 3 Flytting av siste skoledag til 18. desember 
I Ås kommune er det lagt opp til at skolen slutter 22. desember.  
I lys av koronasituasjonen oppfordrer FAU Nordbytun til at alle kunne gått hvert sitt 
litt tidligere slik at det føltes litt tryggere å være med for eksempel besteforeldre i 
julehøytiden.  
Ved å avslutte på fredag vil man ha litt slingringsmonn - fra eventuell smitte fra 
medelever.  Hjemmeskole 21. og 22. desember?  
 
Rektor skal ta dette opp i rektormøte førstkommende torsdag, rektor stiller seg bak 
Faus ønske om dette og vil støtte det på rektormøtet. Rektor gir beskjed til Fau om 
utfallet av rektor møtet rett i etterkant av møtet.  
 
Om dette ikke går gjennom på rektormøtet da kan FAU kan henvende seg til 
skoleeier: Vibeke Aaser Grønli.  
 

 
Rektorm
øte (FAU 
ved 
behov) 

Sak 4 Skolefotograf 
Skal skolen fortsatt bruke Lima, er bør vi se på andre leverandører? 

- Skolen ønsker å bytte leverandør 

 



- Fotografene hadde ikke ryddet opp etter seg, og ufine kommentarer. 
- Kvaliteten er ikke bra. 
- Einar har sjekket ut leverandører 
- Respons fra klassene 

9D – fornøyde 
10D – ingen respons 
8A – OK, ønsket skolekatalog 
9A – 50/50 
10C – en kommentar som var fornøyd 

- Lin sjekker ut leverandører som Norden og Ariel 

Lin (og 
Einar ved 
behov) 

Sak 5 Koronatid 1: 
Fra forrige møte: Medvirkning gjennom undersøkelse av foresattes erfaringer med 
hjemmeskole – sendes til FAU for tilbakemeldinger før den sendes ut 

- Skolen kommer ikke til å evaluere dette med foresatte 

 

Sak 6 Koronatid 2: 
Håndheving av smittevern ute/inne  
Hvem tar avgjørelser vdr covid19 som for eksempel at elevene må være ute i 
friminutt (det antas at de da står enda tettere sammen enn hvis de er inne) og at 
skap ikke kan brukes – er det kommuneoverlege som tar disse avgjørelsene eller er 
det skolen som bestemmer?   

- De står mindre tett ute 
- Lærerne ønsker at elevene er ute 
- Skapene skal være flyttet inn i klasserommene 
- Noen av avgjørelsene er kommunale og noen lokalt – utgangspunkt i 

smittevernlederen 

 
 

Sak 7 Koronatid 3:  
Bidrag fra foresatte 
Hva ønsker skolen at foreldrene bidrar med?  

- Minn på munnbind på bussen (kan fås på skolen) 
- Flere bruker munnbind nå, økende trend 
- Ønsker seg vikarer – hva med vikarpool? Kan dette tas med til rektormøtet?  
- Kan si fra til NMBU? 

 
FAU 

Sak 8 Koronatid 4: 
Hjemmeskole 

- Hvilke endringer har skolen lagt opp til basert på erfaringene fra elever, 
lærere og foresatte fra sist hjemmeskole?  
Lærerne var veldig på, og lagde en Teamskanal med hjemmeskole.  
Morgenmøte 
Dagsplan 
Teamsmøter mellom to og fire 
Ikke leveringer i alle timer 
Erfaringen er delt med resten av lærerkollegiet. 

- Erfaring fra foresatte på 8. trinn: Hvorfor ikke ha full timeplan? Ble for mye 
fritid.  
Var flere treffpunkter gjennom dagen for noen. 

- Ønske om felles informasjon til foresatte om hva som er forventet gjennom 
dagen, med en god kjøreplan.  

- Er det lagt tydeligere føringer for oppfølging via Teams – det oppleves 
fortsatt som litt tilfeldig og litt for læreravhengig?  
Hvordan unngå at det er læreravhengig?  
Skolen har noe mer tydelig felles forventninger til lærere når det gjelder 
struktur. 

 
Rektor 



- Har skolen laget en «bank» av opplegg som egner seg på hjemmeskole? 
Skolen tar det med seg. 

Sak 9 Ønske om bedre utstyr til heldagsprøver 
Fortsatt ønske om bedre utsyr ved heldagsprøver. Kan elevene ha fagdag/tentamen 
på ulik dager slik at de kan bruke skolens klassesett med PCer? 

- Er mulig å gjennomføre fagdager på ulike dager. 
- Viktig at elevene får øve på PC 
- Har nå fagdagene på iPad, med evaluering. Skal da vurdere om neste 

tentamen skal gjennomføres på iPad eller PC.  
- Har mulighet til å øve seg på PC før eksamen. 
- Skolen ønsker overgang til PC. Stor-Follo jobber med dette. 

 

 
Rektor 

Sak 10 «Body-shaming»  
Jenter føler ubehag ved svømming/bading ettersom de opplever å bli tatt på og 
kommentert. 
Rektor har snakket med en 8. trinn-klasse om dette, men ikke fått informasjon fra 
andre klasser om dette.  
Det er også snakket med lærerne om dette. Foreløpig løsning: Jentene må gå først ut 
i vannet, og guttene må gå opp først. 
Hva gjør andre skoler? Er det samarbeid om dette med andre rektorer? 
Andre skoler har skilt elevene på kjønn – er det et aktuelt alternativ? 
Rektor samtaler med KRØ-lærerne, og det tas opp i klassene om grenser, body-
shaming og uønsket oppmerksomhet. Samtaler med gutter og jenter hver for seg. 
Dette er diskutert med lærerne. Lærerne jobber dette.  

 
Skolen 
og 
lærerne 
på trinn 

Del II -  
kun FAU  

Sak:  Ansvarlig 

Sak 11 Drøfting av leder av FAU og funksjoner. 
Vi kan gå inn og peke på noe, og be om noe, men ikke gå inn i styring. 

 

 


